
Jeg syntes det er helt vanvittigt at forbyde E-cigaretter jers lovforslag er helt hen i vejret. nej jeg tror 

det er fordi at de andere mærker på markeder er truet af E- cigaret, jeg kender mange der er holdt op 

med at ryge med E-cigaret, plaster og dirverse hjælper ikke en dyt og hvad med cigaretter det skulle 

forbydes af alle, det er djævlskab i cigaretter der der mange farligere ting i end nikotin men der 

kommer jo penge i statskassen man kan alså oså købe nikotinplaster men det gør ikke noget men ok 

til ikke at sælge til børn under 18 år. jeg har kol og for ilt og bruger E-cigaret andbefaling af lægen 

og det har jeg det godt med og en rigtig god måde til at holde op med at ryge på Venlig hilsen 
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